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Zpravodaj informující o mladých sportovcích z projektu McDonald’s Olympic Hopefuls, 
ve kterém naleznete aktuality nejen ze sportovního života „olympijských nadějí“. 

Červenec je pro mnohé měsícem odpočinku a dovolených, ne tak pro 
členy McDonald’s Olympic Hopefuls. Lukáš Krpálek a Ondřej Polívka 
dolaďovali před startem na olympiádě formu, a aby měli o motivaci víc, 
uzavřeli sázku. V případě úspěchu v Londýně ochutnají svůj vlastní ham-
burger McKrpálek a McPolívka. V jedné lodi se opět sešli tři kanoisté 
z projektu, tentokrát na mistrovství Evropy do 23 let. Bohužel se jim ne-
dařilo tak, jak si představovali. Jediná Veronika Vítková má už za sebou 
dovolenou, předcházela jí ale tvrdá příprava.

Hamburger McKrpálek a McPolívka za úspěch na olympiádě

>>> Jíst v McDonald´s ham-
burger se svým jménem 
a ještě sestavený přímo 
na míru z vybraných ingre-
diencí se jen tak někomu 
nepoštěstí. Po letošních 
olympijských hrách to mož-
ná díky zajímavé sázce zažijí 
členové projektu McDonal-
d’s Olympic Hopefuls, judi-
sta Lukáš Krpálek a moderní 
pětibojař Ondřej Polívka.
Oba mladí sportovci uzavřeli 
s vedoucí projektu McDonald’s 
Olympic Hopefuls Drahomírou 
Jirákovou sázku o umístě-

ní na olympiádě. Originální hamburger McKrpálek a McPolívka dle jejich představ a chuti vznikne 
za podmínky, že se hvězda českého juda umístí na hrách do 7. místa a jeho kolega z projektu ne-
obsadí horší než 10. místo.
„Jsme velice rádi, že tým McDonald’s Olympic Hopefuls má na letošní olympiádě své zástupce. 
Lukáš a Ondřej se probojovali náročnou kvalifi kací, už to je velký úspěch. Pro projekt je to navíc 
jednoznačný signál, že má svůj smysl a výsledky,“ řekla Drahomíra Jiráková. „Držíme palce, aby 
se oběma dařilo i v Londýně. A zajímavou sázkou jim chceme ještě trochu zvýšit motivaci,“ dodala 
s úsměvem. 
Sportovci se zavázali, že pokud v Londýně obsadí horší než stanovená místa, přinesou právě Dra-
homíře Jirákové z jedné pobočky McDonald’s do druhé její oblíbené menu. A tak se může stát, že 
místo toho, aby Lukáš a Ondřej ochutnali hamburger McKrpálek a McPolívka, oblékne první z nich 
kimono, druhý šermířskou výstroj a vyrazí s plným tácem v ruce z Václavského náměstí do Vodič-
kovy ulice v Praze. 
„Věřím, že McKrpálka ochutnám,“ řekl sebevědomě Lukáš. „Je to moje první olympiáda a moc se 
na ní těším. Určitě mi v Londýně vyhládne, takže bych takovou odměnu uvítal,“ zasmál se.
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>>> Všichni tři kanoisté z projektu odletěli 
v první polovině hájit české barvy na mis-
trovství Evropy do 23 let. V portugalském 
městečku Montemor-O-Velho tak startoval 
Radek Miškovský, Tomáš Janda a Lukáš 
Koranda. 
Podle Radka, který startoval v kategorii C2 
500 m a C4 1000 m, na tamním kanálu dost 
foukalo z boku, což bylo nepříjemné. V závodě 
deblkanoí se v jedné lodi sešel s Tomášem Jan-
dou. „Před ME jsme spolu v lodi byli jen párkrát 
a rozjížďka měla být naší premiérou na C2. Zá-
vod se nám ale celkem povedl a postoupili jsme 

přímo do fi nále, což jsme nečekali,“ řekl po návratu Radek. Finálovou účast už ale tak kladně nehodnotil. 
Původně totiž plánoval obhájit bronz z loň-
ského roku, což se nepodařilo zřejmě hlav-
ně kvůli tomu, že nejsou sehraní. „Po lehce 
pokaženém startu nám ostatní posádky ujely 
o loď. Ztrátu jsme už nedokázali dohnat a do-
jeli jsme osmí,“ dodal člen USK Praha.
Na distanci jeden kilometr obsadila čtyřka-
noe ve složení Radek Miškovský, Tomáš 
Janda, Lukáš Koranda a Dan Drahokoupil 
páté místo.
Bohužel problémy, které Lukáše v probíhají-
cí sezóně postihly, o sobě daly vědět i v Por-

Kanoistické mistrovství Evropy do 23 let

„Mou účast na olympiádě považu-
ji za velký úspěch a skončit v elit-
ní konkurenci do desátého místa 
by byl splněný sen,“ komentoval 
Ondřej svůj ambiciózní cíl. „Uvidí-
me, jestli se ze mě po hrách stane 
na chvíli kuchař nebo spíš číšník,“ 
potvrdil moderní pětibojař svůj 
smysl pro humor.
Každý ze sportovců uzavřel sáz-
ku s Drahomírou Jirákovou samo-
statně, takže se může dle výsled-
ků na olympiádě stát, že si jeden 
z nich bude vychutnávat svůj ham-
burger, zatímco druhý ve sportovním úboru ponese přes Václavské náměstí jídlo vedoucí projektu 
a ředitelce PR/Communications McDonald‘s ČR/SR.

Lukáš skutečně hamburger McKrpálek ochutná. 
V olympijském turnaji skončil při neskutečně těžkém losu na sedmém místě.
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>>> Jachtařce Markétě Audyové se 
na mistrovství Evropy ve Francii dařilo. 
Mezi ženami do 21 let obsadila páté místo, 
v kategorii žen skončila v první dvacítce.
Do medailových rozjížděk šla z krásné 
šesté pozice. V dalších dnech začal po-
měrně dost foukat vítr, což Markétě ne-
vyhovuje. Propadla se tak mezi ženami 
na celkové devatenácté místo. „Takové 
umístění je stále dobré. Závodila jsem 
totiž se ženami, a tak si výsledku hodně 
cením,“ řekla Markéta spokojeně ke své-
mu výsledku. Na konci srpna jí čeká ev-
ropský šampionát do 21 let v belgickém 
Neiwpoortu. „Lokalita je známá právě 
silným větrem, a tak se musím v přípra-
vě zaměřit hlavně na fyzičku,“ plánovala 
závodnice.

Jachtařské prázdniny

>>> Letní měsíce jsou časem dovole-
ných. Platí to i v případě biatlonistky Ve-
roniky Vítkové. I když ne tak docela, nej-
dříve tréninkové povinnosti a pak zába-
va. Po náročném bloku, který se skládal 
ze soustředění v německém Altenbergu, 
tréninkového týdnu v Jablonci nad Nisou 
a kontrolních testů, měla konečně dva 
týdny volna.  
Zhruba v polovině července se tedy vydala na dovolenou na Kypr. „Vypůjčili jsme si auto, abychom se 
mohli podívat po okolí a nemuseli být stále na jednom místě,“ nezapřela Veronika svou akční povahu. 
„Ostrov jsme procestovali, každý den jsme trávili na jiné pláži a jednou jsme navštívili dokonce aqua-
park,“ přiblížila biatlonistka průběh volna.
Koncem měsíce odjela Veronika na soustředění do Obertilliachu.

Biatlonistka na dovolené

tugalsku. Po rozjížďkách na 1000 m se o něj pravděpodobně z důvodu dehydratace musel postarat 
lékař. Tato nepříjemnost se na pokračování závodů podepsala. „V deblu jsem vypadl v semifi nále,“ 
konstatoval smutně.
„Tímto nepovedeným závodem jsem zakončil celou smolnou sezónu. Ze zdravotních důvodů se 
nezúčastním ani mistrovství ČR,“ avizoval. Během sportovního volna má Lukáš v plánu především 
odpočinek a regeneraci. „Příští rok se chci vrátit v plné formě a zapomenout na letošní smolnou 
sezónu,“ dodal odhodlaně.


